

Reports of the Hazardous Materials Information Review Commission required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-779.

Reports of the Copyright Board required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-780.

Reports of the Standards Council of Canada required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-781.

Report on the administration of Income Security Programs—Family Allowances, Old Age Security and Canada Pension Plan for the fiscal year ended March 31, 1989, pursuant to section 23 of the *Family Allowances Act*, Chapter F-1, section 47 of the *Old Age Security Act*, Chapter O-9, and section 117 of the *Canada Pension Plan Act*, Chapter C-8, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-782.

Reports of the Department of Veterans Affairs required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-783.

Report of the Hazardous Materials Information Review Commission for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 45(2) of the *Hazardous Materials Information Review Act*, Chapter 30, Statutes of Canada, 1987.—Sessional Paper No. 342-784.

Report of Telefilm Canada for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 23(2) of the *Canadian Film Development Corporation Act*, Chapter C-16, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-785.

Second Interim Report on the Future of the Toronto Waterfront entitled "Watershed", dated August 1990—Honourable David Crombie, Commissioner.—Sessional Paper No. 342-786.

Rapports du Conseil de contrôle des renseignements relatifs aux matières dangereuses établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-779.

Rapports de la Commission du droit d'auteur établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-780.

Rapports du Conseil canadien des normes établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-781.

Rapport sur l'administration des Allocations familiales, de la Sécurité de la vieillesse et du Régime de pensions du Canada, pour l'exercice terminée le 31 mars 1989, conformément à l'article 23 de la *Loi sur les allocations familiales*, chapitre F-1, à l'article 47 de la *Loi sur la sécurité de la vieillesse*, chapitre O-9, et à l'article 117 de la *Loi sur le Régime de pensions du Canada*, chapitre C-8, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-782.

Rapports des Anciens Combattants Canada établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-783.

Rapport du Conseil de contrôle des renseignements relatifs aux matières dangereuses, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 45(2) de la *Loi sur le contrôle des renseignements relatifs aux matières dangereuses*, chapitre 30, Lois du Canada, 1987.—Document parlementaire n° 342-784.

Rapport de Téléfilm Canada, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 23(2) de la *Loi sur la Société de développement de l'industrie cinématographique canadienne*, chapitre C-16, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-785.

Deuxième rapport provisoire sur l'avenir du secteur riverain de Toronto intitulé: «Un point tournant» et daté du mois d'août 1990 (L'honorable David Crombie, commissaire).—Document parlementaire n° 342-786.